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İlker Başbuğ 15 Temmuz’dan hemen sonra siyasi ayak sorusuna bakın ne yanıt
vermişti

Başbuğ’un 15 Temmuz’dan 4 ay sonra da, FETÖ’nün siyasi ayağının ortaya
çıkarılmasına yönelik görüşünü paylaştığı video dikkat çekti.

Ergenekon kumpası sonucu hapis yatan 26’ncı Genelkurmay Başkanı İlker Başbuğ’un, geçen hafta katıldığı bir televizyon
programında FETÖ’nün siyasi ayağına ilişkin yaptığı açıklama tartışmalara neden oldu.

İLKER BAŞBUĞ NE DEMİŞTİ, ERDOĞAN’A NASIL YANIT VERMİŞTİ

İlker Başbuğ, geçen hafta Haber Global'de konuk olduğu programda; 26 Haziran 2009'da Meclis'ten geçirilen torba yasadaki
"asker kişilerin özel yetkili mahkemelerde yargılanması"na ilişkin maddeyi hatırlatmış ve "26 Haziran 2009'da askeri
şahısların, askeri mahalde işlediği suçlarda dahil özel yetkili mahkemelerde yargılanmasının önünü açan yasa teklifi
getiriliyor. Bunu kim hazırladı? Tamamen FETÖ ile ilgili, bu araştırılsın" demişti.

Cumhurbaşkanı ve AKP Genel Başkanı Tayyip Erdoğan ise, Başbuğ’un bu sözlerine tepki gösterdi ve AKP milletvekillerine
seslenerek, “Zaman zaman yanlış değerlendirmeleriyle kamuoyunun önüne çıkan eski bir genelkurmay başkanı bu
düzenlemeyi bahane ederek Meclis'i itham altında bırakmıştır. Kendisini iyi tanırım. Bu konuda hepiniz süratle dava
açmalısınız” demişti. Dava açıldı.

Erdoğan’ın bu çıkışı sonrasında yazılı bir açıklama yapan İlker Başbuğ, “Televizyon programındaki konuya ilişkin
konuşmadan Türkiye Büyük Millet Meclisini ve bazı üyelerini ismen itham eden bir sonuç çıkartılması doğru değildir”
dedi ve ekledi:

“Dün olduğu gibi bugün ve yarın da Türk Milletine ve Türk Silahlı Kuvvetleri’ne karşı duymuş olduğumuz saygı ve
sorumluluklarımız çerçevesinde doğru bildiklerimizi söylemekten hiçbir şey bizi alıkoyamayacaktır. Takdir Yüce Türk
Milletinindir!”

İLKER BAŞBUĞ O GÖRÜŞÜ 15 TEMMUZ’DAN 4 AY SONRA ABD’DE DE SÖYLEMİŞTİ

Özetle…

Erdoğan, AKP, AKP medyası ve Pelikancılar İlker Başbuğ’u hedef alırken…

Başbuğ’un 15 Temmuz’dan 4 ay sonra da, FETÖ’nün siyasi ayağının ortaya çıkarılmasına yönelik görüşünü paylaştığı video
dikkat çekti. Başbuğ o görüntülerde de, bugün olduğu gibi FETÖ’nün siyasi ayağına yönelik mücadele edilmesi gerektiğini
ifade ediyor.
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Emekli Genelkurmay Başkanı İlker Başbuğ, 16 Kasım 2016’da ABD’nin başkenti Washington’da bir panele katıldı. İlker
Başbuğ’un FETÖ ile mücadele için Washington National Press Club’da katıldığı etkinliği ise, AKP’ye yakınlığıyla bilinen
Turkish Heritage Organization (THO) organize etmişti.

15 Temmuz FETÖ darbe girişiminde sadece 4 ay sonra yapılan etkinlikte, CHP’nin ABD Temsilcisi Yurter Özcan, FETÖ’nün
siyasi ayağına ilişkin soru yöneltti. CHP’li Özcan FETÖ tasfiyelerinin sadece siyasette olmadığını ifade ederek, “Sadece Ak
Parti için söylemiyorum. Bütün siyasi partiler için söylüyorum. Siyasette temizlik olmadan gerçekten Fethullahçı Terör
Örgütü ile mücadele edebilir miyiz?” diye sordu.

Bunun üzerine İlker Başbuğ, konunun Türkiye’deki siyasi partiler tarafından da gündeme getirildiğini ifade ederek, “Haklı bir
soru. 15 Temmuz darbe girişiminin içinde arkasında siyasiler yok mu? Dediğiniz gibi, belki bütün partilerin içinde olabilir.
Yalnız iktidar partisine mi bakmak lazım? Bunun cevabını ben değil, Türkiye’deki siyasi partiler cevaplandırmalı. Şu anda
çok adım atıldığını göremiyorum. Ama haklı bir soru” yanıtını verdi.
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